

Dear Doctor/Sir/Madam:

On behalf of Statistics Canada and the Public Health Agency of Canada I would like to thank you for taking the time to provide us with information as part of the **2017 Childhood National Immunization Coverage Survey (CNICS)**. As you may recall, you completed a form that was accompanied by a consent form signed by the parent/guardian of the survey participant, authorizing you to release their child's immunization records to Statistics Canada.

For completing this request, we are providing you with an honorarium in the amount of \$25. **Please be advised that cheques must be cashed within 6 months of being issued and will not be replaced after the initial six month period.**

**About the CNICS**

The primary objective of the CNICS is to estimate national immunization coverage rates in accordance with the national standards for immunization coverage reporting. The survey also assesses parental knowledge, attitudes and beliefs with respect to immunization.

The CNICS is conducted under the authority of the *Statistics Act*, which requires that the information you provided will be kept confidential and used only for statistical purposes. Immunization records obtained from providers will be used to complete the information collected during the parent's telephone interview.

If you have any questions about this survey, please contact, toll free 1-XXX-XXX-XXXX.

We realize that your time is valuable and wish to thank you for your cooperation.

Yours sincerely,

Director, Special Surveys Division at Statistics Canada  
Directrice, Division des enquêtes spéciales à Statistiques Canada

Madame, Monsieur,

Au nom de Statistique Canada et de l'Agence de la santé publique du Canada, j'aimerais vous remercier d'avoir pris le temps de fournir des renseignements dans le cadre de l'**Enquête nationale sur la couverture vaccinale des enfants (ENCVE) de 2017**. Comme vous vous en souvenez peut-être, vous avez rempli un formulaire qui était accompagné d'une lettre de consentement signée par le parent ou le tuteur du répondant à l'enquête, vous autorisant à transmettre le registre de vaccination de l'enfant à Statistique Canada.

Nous vous faisons parvenir aujourd'hui un montant de 25 \$ pour avoir rempli ce formulaire. **Veillez noter que les chèques doivent être encaissés dans un délai de six mois suivant la date d'émission et ne seront pas remplacés après la période initiale de six mois.**

#### **Au sujet de l'ENCVE**

Le principal objectif de l'ENCVE est d'estimer les taux de couverture vaccinale au pays, conformément aux normes nationales aux fins des rapports sur la couverture vaccinale. L'enquête évalue également les connaissances, l'attitude et les croyances des parents en ce qui a trait à la vaccination.

L'ENCVE est menée en vertu de la *Loi sur la statistique*, qui garantit que les renseignements que vous fournissez demeureront confidentiels et seront utilisés uniquement à des fins statistiques. Les registres de vaccination obtenus seront utilisés pour compléter les données recueillies lors de l'interview téléphonique avec le parent.

Si vous avez des questions au sujet de l'enquête, veuillez communiquer avec nous, sans frais, au 1-XXX-XXX-XXXX.

Sachant combien votre temps est précieux, je vous remercie de votre collaboration.

Veillez recevoir, Madame, Monsieur, mes meilleures salutations.

Directrice, Division des enquêtes spéciales à Statistiques Canada  
Director, Special Surveys Division at Statistics Canada